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7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 26.6.2017  
 
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Chcel by som sa opýtať pána povereného vedením mestskej polície, či nie je možné, aby 
mestská polícia, mestskí policajti merali rýchlosť v meste automobilov a motoriek. Neviem, či 
to môže tá mestská polícia, lebo hlavne sa jedna na okrajových častiach Paričov a tie uličky 
dookola a hlavne sa jedna po 10.00 h. Pán Tomko dobre povedal, že tá mestská polícia by 
bola potrebná a hlavne do tej 24.00 h. Tam sú normálne ako keby preteky, pretekárska oblasť, 
pretekárska zóna. Či to môže mestská polícia robiť, či to nemôže robiť. Verím, že keby to 
mohla robiť, oni na ten prístroj si zarobia v priebehu mesiaca.  
 
Bc. Sosna: 
Čo sa týka merania rýchlosti, zákon o obecnej polícii nám nedáva túto možnosť, nakoľko 
nemáme v zákone ako technicky prostriedok možnosť zakúpiť takýto ramer, bolo by to určite 
dobre, výhodné pre mesto, áno, beriem, že by to bolo aj rentabilné, ale bohužiaľ zákon nám 
neumožňuje.  
 
MVDr. Hrdlík: 
Nemôže merať? 
 
Bc. Sosna: 
Nemôžme merať, nie, lebo nemáme to v zákone o obecnej polícii, ako taký technický 
prostriedok  využívať.  
 
MVDr. Hrdlík: 
No a jak znížime tú rýchlosť tam? 
 
Bc. Sosna: 
Môžem takisto byť súčinný, čo sa týka, oslovím riaditeľa dopravnej polície o tejto 
skutočnosti, požiadam ho, aby nemerali len voľné úseky mimo mesta, ale aby sa zamerali na 
tieto, ktoré si spomínal. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
 
 


